
SLANGERUP KOMMUNE
Teknisk Udvalg

DAGSORDEN

til Teknisk Udvalgs møde onsdag den 3.8.1994, kl. 
15.00 i Thomas Kingo.

Sagerne er fremlagt i Thomas Kingo.

\
Fraværende:

88. Orientering og efterretning.
a.
Dagsorden til pressen.

b.
Referat af formandsmøder.

c.
m.fl. Anemonevej ønsker supplerende 

oplysninger vedrørende autoophugvirksomheden Bane
graven 10.

d.
Autoophugvirksomheden er blevet
meddelt, at der senest den 1. jan. 1995 skal stilles en 
sikkerhed for oprydning på kr. 13.000.

e.
Svar til Hørup Vandværk om reparation af hoved
ledninger og trafikbegrænsning.

f.
Unicon Beton ønsker at opretholde miljøgodkendelsen 
på fabrikken, Industrivej 20.

S-
Anmeldelse af autoværksted,

h.
Miljøstyrelsen indkalder sager til oprydning efter 
Oliebranchens Miljøpulje.

i.
Afslutning af sag om mødding på ejendommen
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j*
Orientering nr. 3 1994 fra Miljøstyrelsen om referencer 
til renere teknologi.

k.
Danske Vandværkers Forening opfordrer til, at der op
rettes et kontaktudvalg mellem kommunen og vand
værkerne. Der henvises til dagsordenens punkt 90 om 
vandværkssamarbejde og vandforsyningsfond.

l.
Referat fra møder i Initiativgruppen til Slangerup Ny 
Skov, 4. maj, 14, maj og 7. juni 1994.

m.
./. Brochure om affaldsordninger i kommunen udsendes til 

udvalgets medlemmer sammen med dagsordenen.

n.
Kommunernes Landsforening anbefaler at miljøgod
kendelse af skydebaner afventer et udspil fra 
Miljøstyrelsen.

o.
Grundejerforeningen Buresø klager over støj fra sky
debanen på Rappendamsvej.

P-
Frederiksborg Amt fremsender rapport med oriente
rende målinger af støjen fra Slangerup Speedway bane. 
Teknisk Forvaltnings notat om måleresultaterne 
foreligger i sagen.

q-
Jordbrugsdirektoratet fremsender materiale om til
skudsordninger til landbrug og skovbrug.

r.

Skrivelser om affaldsafbrænding på ejendommen

s.
Skrivelse til Frederiksborg Amt om potentielt kemika
lieaffaldsdepot på

t.
Kemikalieaffald på
Frederiksborg Amt er bedt om en vurdering af en
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rapport "Orienterende miljøundersøgelse, dec. 91. 
Rapporten er udarbejdet i forbindelse med salget af 
ejendommen til den nuværende ejer.

u.
Frederiksborg Amt konstaterer, at to ulovligt opsatte 
skilte om erhvervslejemål på Strenghøjgård er nedtaget.

v.
Frederiksborg Amt erklærer sig overbevist om, at to be
boelseslejligheder samt et værelse på Strenghøjgård har 
eksisteret fra før 1970, og siden dette tidspunkt har væ
ret opretholdt som beboelser. De kræver derfor ikke 
landzonetilladelse.

w.
Autoværkstedet Jørlunde Overdrev 14 er nedlagt.

x.
Kommunernes gensidige Forsikringsselskab meddeler, 
at kommunens forureningsforsikring ikke dækker ud
gifter til undersøgelse og oprensning på en ejendom, 
hvis kommunen har erhvervet sig ejendommen bl.a. på 
det vilkår at sælger har fraskrevet sig ansvaret for for
urening,

y;
Liste over virksomheder der er blevet opkrævet bru
gerbetaling for miljøtilsyn m.m. samt følgebreve. 
Listen foreligger i sagen.

z.
Affaldsafbrænding i grundejerforeningen Ry bjerggård, 
Morænevej.

æ.
Uvelse ønsker at tage 

sagen op, om matrikulær ændring mellem matr. nr. 20 a 
Uvelse by og offentlig sti, efter at

har trukket deres ansøgning tilbage.

Der iværksættes nabohøring, når har
fremsendt skriftlig anmodning. Jfr. Teknisk Udvalgs 
møde i juni, pkt. 84.

ø.
Miljøministeriet fremsender bekendtgørelse om regu
lering af sejlads med vandscooter m.v.
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oa.
Campingrådet fremsender brev vedrørende begrebet 
primitive campingpladser.

aa.
HT fremsender brev vedrørende undersøgelsen om 
muligheden for en hurtigbus mellem Frederikssund og 
Farum.
HT kan først gennemføre undersøgelsen i oktober 
1994, og dermed først tidligst kunne indføre en even
tuel hurtigbus til sommerkøreplanen 1995.

ab.
Der har været afholdt licitation vedrørende regnvands
separering af Kingovej.
Arbejdet er overdraget til H.H. Harms som afgav det 
billigste tilbud.
Der er ansøgt om tilladelse til udledning af regnvand 
fra vejarealerne, godkendelse af udledningen kan p.g.a. 
sygdom i Amtet først ske på Amtets udvalgsmøde 16. 
august 1994. Der er derfor aftalt med entreprenøren at 
projektet udføres i to selvstændige etaper, således at 
eventuelle ændringer fra Amtet kan indarbejdes eller 
udliciteres selvstændigt. Projektet starter op i 
begyndelsen af august, der holdes pause omkring 
byfesten og arbejdet forventes afsluttet i sepember,

ac.
Andelsboligforeningen Vænget har anmodet om, at få 
yderligere træer fældet i foreningens område. 
Driftslederen for Vejvæsenet har besigtiget træerne og 
konstateret, at træerne er sunde og raske; han mener 
derfor ikke at der er grund til at fælde dem.

ad.
Referat fra Fredningsnævnets besigtigelse den 4. maj 
1994 i sagen om fredning af Langsø- og Kedelsødalen 
i Allerød og Slangerup.

ae.
Referat af møde i AFAV den 3. juni 1994.

af.
Referat af temamøde i AFAV den 7. juni 1994.
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ag.
Frederiksborg Amt har fremsendt resolutioner fra 
møder i Udvalget for Teknik og Miljø den 7. juni 1994 
og den 21. juni 1994.

ah.
Frederiksborg Amts miljøafdeling har fremsendt 
spildevandsanalyser fra Slangerup kommunes 
renseanlæg,

ai.
Tilsyn med badevand.
Metalskolen, bassinet.
19.5. og 2,6., 21.7.1994: Ingen bemærkninger

Slangerup Svømmehal. 25 m bassinet
19.5. og 2.6., 21.7.1994: Ingen bemærkninger

Slangerup Svømmehal, undervisningshassinet
19.5. og 2.6., 21.7.1994: Ingen bemærkninger

Badevands-Vrecipientstationer.
17.5., 31.5., 14.6. og 28.6.94: Ingen bemærkninger

Birkemoselejren
28.6.1994: Ingen bemærkninger.

aj-
Tilsyn med levnedsmiddelbutikker m.m.
Døgnkiosken. Kongensgade 34 
23.6.1994: Bemærkninger

Oriilhjømet. Stationsvej 5 
23.6.1994: Bemærkninger.

Slangerup Brugs 
23.6.1994: Pæne resultater

ak.
Tilsyn med drikkevand.
Fredenkssundsvej 2 
27.6.1994: Ingen bemærkninger.

Jørlunde Østre Vandværk
Speciel prøve til analyse for hexazinon
18,5,1994: Ingen bemærkninger
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al.
Tilsyn med spildevand.
Uvelse Renseanlæg
7.6., 14.6. og 6,7.1994: Bemækminger.

Sundhvlille Renseanlæg
14.6. og 6.7.1994: Bemærkninger.

Slangerup Renseanlæg
7.6., 14.6., 21.6. og 6.7.1994: Bemærkninger.

am.
Drikkevandskvalitet, private boringer.
Vandforsyningsanlæggene på følgende ejendomme 
opfylder ikke kvalitetskravene for drikkevand:

Ejerne er bedt om at udbedre og desinficere 
vandforsyningsanlæggene.

an.
Miljø- og Levnedsmiddelkontrollen har meddelt 
Restaurant René vilkår for godkendelse af restauratio
nen, Kongensgade 13.

ao.
Pr. 1. juni 1994 har Trafikministeriet beskikket fuld
mægtig Mogens Punch til formand for overtaksations
kommissionen for Frederiksborg og Vestsjællands 
Amtsrådskreds. Beskikkelsen gælder indtil 31. juli 
1997.

ap.
Vejdirektoratet har fremsendt Oversigt over vejbudget
terne for perioden 1994-97.

aq.
Affaldsplan 1991-1994.
Naturfredningsforeningens lokalkomité stiller Teknisk 
Udvalg en række spørgsmål om affaldsplanens 
gennemførelse. Sagen besvares administrativt. 
07.00P01 F6671 thj
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ar.
Kommunernes Landsforening orienterer om afklaring 
af en række spørgsmål i forbindelse med udførelse af 
skorstensfejning. Samtidigt vedlægges kopi af skrivelse 
fra Bygge- og Boligstyrelsen om skorstensfejeres salg, 
levering og montering af brændeovne og skorstene.

as.
Brev er sendt til om bortskaffelse af olie-
og kemikalieaffald.

at.
Regning er sendt til på fjernelse af af
brændingsslagge fra området ved stien til Slotsmosen.

au.
Støtte fra miljøpulje til vejanlæg.
Det er ikke muligt at opnå puljemidler på baggrund af 
at Slangerup byområdet ikke opfylder mindstekravet.

av.
Lokal færdselssikkerhed.
Rådet for større Færdselssikkerhed har udarbejdet notat 
med forslag om samarbejde på forskellige områder bl.a.

- direkte bistand til afdækning af de enkelte kommu
ners færdselssikkerhedsmæssige situation.

Kommunernes tekniske forvaltninger foreslås endvide
re til at afsætte ressourcer til at opprioritere det lokale 
færdselssikkerhedsarbejde.

aw.
Grundejerforeningen Højgård meddeler, at man har af
slået en ansøgning om dispensation fra de tinglyste 
servitutters § 4 fra

ax.
Der er udstedt byggetilladelse til opførelse af et ma
skinværksted med kontor samt en bolig på 
Håndværkervangen 13.

ay.
Advokatfirmaet Scheibel fremsender vedtægter for 
ejerforeningen Kongensgade 2, og Teknisk Forvaltning 
har erklæret, at kommunalbestyrelsens godkendelse 
ikke er nødvendig.
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az.
Frederiksborg Amt meddeler landzonetilladelse til 
opførelse af et vindfang på ejendommen Roskildevej 
11, tilhørende Jørlunde Maskinforretning.

aæ.
Frederiksborg Amt oplyser Jørlunde Maskinforretning 
om reglerne for skiltning i det åbne land, og meddeler 
samtidigt, at det i ansøgningen omtalte skilt uden tvivl 
er i strid med bestemmelserne.

aø.
Frederiksborg Amt meddeler Korsbjerggård Produkti
onsskole, at indretning af skole på ejendommen 
Søgårdsvej 1 som beskrevet i ansøgningen ikke vil 
kræve landzonetilladelse. Teknisk Forvaltning følger 
brevet op med en anmodning om yderligere materiale. 
Det ønskede materiale er herefter modtaget den 25. juli 
1994, og den fortsatte behandling af sagen vil herefter 
blive foretaget administrativt af teknisk forvaltning.

aå.
Klage over udledningstilladelse til Hans Atkes Mose 
Dansk Naturfrednings foren in g har klaget over at Amtet 
har givet en godkendelse af bassinprojektet i Hans 
Atkes Mose. Klagepunktet fra Naturfredningsfor
eningen har ikke opsættende virkning på projektet og 
hverken Amtet eller Teknisk Forvaltning forventer at 
de vil få medhold ved Miljøstyrelsen. Klagen går på :

-At der vil forekomme uæstetisk materiale i grøften 
efter gennemførelse af projektet da der aflastes 
spildevand til åben grøft,

-At der i det hele taget bliver udledt spildevand til 
mosen.

-At der ikke sker en væsentlig reduktion af nærings
salttilførslen til mosen,

-At det er et rekreativt område og man derfor skal 
undgå gener.

aaa.
Licitation på Bassin ved Hans Atkes Mose.
Licitationen blev afholdt den 14. juli 1994 og blev 
vundet af H.H. Harms.
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aab.
Udledningstilladelse til Slangerup renseanlæg.
Amtet har givet Slangerup renseanlæg en ny udled
ningstilladelse, dateret 2. juni' 1994, gældene fra 1. ja
nuar 1996. Udlederkravene i tilladelsen er meget stren
ge og er derfor blevet påklaget til Miljøstyrelsen. Det 
har på grund af klagefristen pr. 1. juli 1994 været 
nødvendigt at indgive klagen uden på forhånd at 
indformerer Teknisk Udvalg.

aac.
Overskridelse af udledningstilladelsen for Rense-anlæg.

aad.
Oprensning af Hørup Gadekær.
Der er opnået godkendelse af udspredning af det op
gravede bundmateriale på landbrugsjord. Der er truffet 
aftale med om udspredning
på hans arealer.

aae.
Indpasning af spildevandplaner i regionplanen. 
Frederiksborg Amt har ved skrivelse af 6.7.1994 givet 
en generel opfordring til at samkøre vor spildevands
plan med regionplanen ved den kommende revision. 
Amtet har vedlagt en oversigt over recipientkvaliteten i 
Amtet. Generelt fremgår det at tilstanden er under de i 
recipientkvalitetsplanen fastsatte krav.

aaf.
Landbrugstilsyn.
Hedeselskabet opstarter landbrugstiIsynet i august må
ned. Der er fra i. juni indført brugerbetaling på tilsyn 
med landbrug, således at alle landbrug med over to dy
reenheder skal betale kr. 300 for kommunens tilsyn.

aag.
Klage over tilsyn.

Slangerup har,
gennem advokat Jørgen Bøje, Frederikssund stillet 
økonomisk krav om godtgørelse for de udgifter han 
har haft til konsulent i forbindelse med forvaltningens 
tilsyn på hans ejendom. Sagen er overgivet til advokat 
Jens R. Andersen fra Firmaet Advokaterne, Kongens
gade 24, Slangerup.
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aah.
Vandløb.
Frederiksborg Amt fremsender i brev dateret 22.07.94. 
den standardskrivelse, som de anvender overfor de 
jordbrugere, der ikke overholder de nye regler for 
vandløbsbræmmer. En lignende fremgangsmåde vil 
blive anvendt fra Teknisk Forvaltnings side her i 
kommunen.

aai.
Hillerød kommune har ved skrivelse af 26.7.1994 
fremsendt statistik for afleverede affaldsmængder på 
Den Fælleskommunale modagestation i Hillerød.

aaj.
AFAV I/S har ved skrivelse af 26.7.1994 fremsendt 
opgørelse over afhentet madaffald for 2. kvartal 1994.

aak.
Fæid selsu held.
Kollission i krydset Jordhøj vej-Kongensgade-Lys trup
vej den 21.4.1994.

aal.
Miljøministeriet har ved skrivelse af 21.7.1994 skitse
ret retningslinier vedr. bødeberegning i forbindelse 
med eksempelvis overtrædelse af udbringningsregler
ne i bekendtgørelse om erhvervsmæssig dyrehold.

aam.
Miljøministeriets lovbekendtgørelse om miljøbeskyt
telse.

aan.
Retssag

mod Slangerup kommune.

aao.
Nordsjællands Faldskærmsklub har fremsendt 
stævnekalender for 2. kvartal 1994.

aap.

Jørlunde føler sig meget generet af et stort 
kastanietræ, der står på kommunens jord ved 
gadekæret. Træet skygger for eftermiddags- og 
aftensolen. Driftslederen anbefaler ikke træet fældet.
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89. Økonomirapportering pr. 16.07.1994.

a. Regnskabsrapport drifts- og forsyningsvirk
somheder 1994.

Budgetudgift ialt kr 16.383.478
kr 11.028.290-

Forbrug kr 9.028.611
kr 11.005.597-

25. Faste ejendomme
(beboelse og erhvervsejendomme) kan ikke 
holde, der vil blive søgt om overførsel af mid
ler fra hovedistandsættelseskontoen (konto 06). 
Der er endvidere overført - 75.901 kr. fra sid
ste år, som der skal skaffes budgetmæssig dæk
ning for.

En nærmere redegørelse herfor vil først kunne 
foreligge til næste møde.

48. Vandlobsvæsen.
Overførsel fra 1993 på +kr.40.469, går til dæk
ning af konsulentbistand ved udarbejdelse af 
nye vandløbsregulativer, som ikke blev gen
nemført fuldt ud i 1993.

ad. a. Indstilles godkendt.

b. Regnskabsrapport investeringer 1994.
00 Byudvikling, bolig og miljø.

Rådighedsbeløb kr 7.755.528
kr 1.384.000-
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Forbrug kr 1.532.296 
kr 1.176.900-
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0030010 Industriområde VEST.
Der budgetteres ikke med indtægter ved salg af 
jord før pengene er i kassen.
Ved salg af 2 håndværksparceller har der været 
en indtægt på 676.900 kr.

Indstilling:
Fremsendes byrådet med indstilling at beløbet optages i 
budgettet.

42. Spildevandsanlæg.

042001 Uvelse renseanlæg, udligningsbassin. 
Udfra de senere analyser og at det vil have stør
re effekt at aflaste regnvand inden det når til 
renseanlæget, foreslås nuværende bassin gjort 
færdigt for 100.000 kr, mens restbeløb kr. 
600.000 anvendes andre steder med større af
kast.

042003 Nye boligområder.
Der har ikke været tilgang af nye områder til 
kloakering, rådighedsbeløbet kr. 519.000 kan 
udgå.

050001 Tilslutningshidrag.
Som konsekvens af at der ikke er kloakeret nye 
boligområder bliver de forventede indtægter i 
tilslutningsafgift kun 100.000 kr.

050060 Konsulentbistand.
Der indstilles optaget et rådighedsbeløb på kr. 
100.000, beløbet skal dække projekterings- og 
planlægningsudgifter der ikke kan bogføres ud 
på et konkæt anlægbudget.

050068 Olieudskiller og udligningshassin. 
Udligningskonto der nedskrives i takt med 
igangsætning af konkrete anlægsopgaver, 
restbeløb til senere brug 311.802 kr.
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050084 Si båndspresse.
Det er mere presserende at fa udskiftet indløbs
risten på Slangerup Renseanlæg der er optaget 
på budgettet næste år med kr. 250.000 til udfør
else i år og istedet udskyde anskaffelse af si
båndspressen til næste år.

050085 Separering i Kon gens gade.
Optaget med ny kontobetegnelse, de 600.000 kr 
flyttet t i l" Kongensgade fra Jernbanevej til 
Ny-broveju.

050088 Rundkørsel ved trekanten. 
Separeringen af regnvand og renovering og 
sænkning/flytning af eksisterende spildevands
ledninger har måtte gennemføres i større ud
strækning end forventet, merudgift 240.000 kr

050093 Nybro vej og Kingovej.
Separering af regn- og spildevand. Lægning af 
regnvandsledning beløber sig til 550.000 kr.

052030 Boligområde - " Banevænget11 
Udgiften lidt større end forudsat, udgift ialt kr. 
140.000.

Kongenspade fra Jernbane vej til Ny bro vej. 
Beløbet omposteret fra 050085.

Udligningsbassin Hans Atkes mose.
Etablering af bassin på 250m3 for udligning 
på spildevandsnettet under regn, for at undgå 
overløb til Hans Atkes mose under kraftige 
regnskyld. Regnvand tilstræbes separeret fra 
spildevandet i størst mulig udstrækning, men 
der vil fortsat under regn komme en hel del 
regnvand der belaster spildevansledningerne, 
som kun kan klares ved bassiner eller afskær
ende ledninger. Udgift til bassin kr. 1.300.000.

Indløbsrist Slangerup renseanlæg. 
kr. 250.000 som omtalt under 050084.

Indstilling:
Ovenstående budgetomplaceringer indstilles godkendt.
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02 Vejvæsen.

Rådighedsbeløb kr 5.897.355
kr 252.000-

Forbrug kr 2.968.436
kr 24.000-

Stnikturplan.
Der er behov for at øge rådighedsbeløbet med 
100.000 kr. til 250.000 kr., for at skaffe dæk
ning for udgifter til konsulentbistand fra Bold- 
sens tegnestue og fra Vejdirektoratet.

228002 Møllebakken/Slagslundevej/
Rappendamsvej_______________ t
Der mangler slutafregning på jorderhvervelse, 
og for at skaffe dækning er der behov for at 
rådighedsbeløbet øges med 15.000 kr.

228005 Rundkørslen.
Entreprisen er under arbejdets udførelse blevet 
udvidet, ved at vejanlæget er ført længere ud af 
Roskildevej end oprindeligt forudsat, det sam
me gør sig gældende i Brobæksgade. Det er og
så først under arbejdets udførelse at der har 
kunnet indgås aftaler om reguleringer ind på 
tilstødende lodsejeres ejendomme.

Der er udarbejdet et foreløbigt regnskab der 
udviser det forventede forbrug, fordelt på de 
enkelte delelementer i entreprisen, se bilag.

Rådighedsbeløbet skal øges med 1.063.636kr. 
til 2.500.000, for at skaffe dækning for det for
ventede årsforbrug.

Den afsluttende asfaltbelægning og endelig op- 
mærkning og afstribning er udskudt til 1995, 
idet der er risiko for mindre sætningsskader 
som følge af dårlige bundforhold i området.
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228007 Kongensgade fra M.P.Jensensvej
mod nord_________;_________________4
Anlægsarbejdet færdigt og rådighedsbeløbet 
kan nedsættes med 212.210 kr. til 430.000 kr.

228009 Rådhuspladsen.
Efter endelig disponering af de øvrige anlægs- 

* arbejder er der 533.574 kr. tilbage til start på 
Rådhuspladsen i år.

228010 Kirketorvet.
Budgetmæssigt var det ikke påregnet at der 
skulle ofres penge på pladsen i år, men af 
hensyn til færdiggørelse af udenomsarealet og 
til og frakørsel er det ønskeligt at få udarbejdet 
en plan for Kirketorvets udformning snarest 
muligt og få mindre midler til rådighed til til
pasning af byggeriet i forhold til Kirketorvets 
fremtidige udseende.
Der forslås afsat 150.000 kr. hertil.

228011 P-plads nord for Rådhuset.
Arbejdet er igangsat og med projektering og 
belysning bliver udgiften 1.250.000 kr. en 
øgning af rådighedsbeløbet med 150.000 kr.

Indstilling:
Ovenstående ændringer af rådighedsbeløb og dermed 
bevillinger til de anførte anlægsarbejder indstilles 
anbefalet godkendt af byrådet.

/. Kopi af regnskabsrapporter udsendes sammen med 
dagsordenen.

00.01002 la

90. Budgetforslag 1995-1998.

Efter tidsplanen for budgetarbejdet skal Teknisk 
Udvalg fremkomme med eventuelle ændringsforslag og 
bemærkninger til budgetforslaget inden 9. august.
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a. Forslag til driftsbudget:

1. Jordforsyning - 
Faste ejendomme - 
Ehvervsejendomme.

2. Parker og legepladser

3. Skove, naturområder og nyttehaver

4. Vandløbsvæsen

5. Levnedsmiddelkontrol

6. Miljø - planlægning og tilsyn

Der henvises til forslag om nye aktiviteter i 
det administrative budgetoplæg af 10.06.94
- om beløb til vandforsyningsfond.
- øget indsats på miljøområdet.

7. Skadedyrsbekæmpelse

8. Offentlige toiletter

9. Vejvæsenet 

Forelægges til drøftelse.

b. Forslag til investeringer:

Vej - og stianlæg, parkeringsfond.
Der henvises til forslag om nye aktiviteter i det 
administrative budgetoplæg af 10.06.94

- optagelse af beløb til vejanlæg i 1998
- optagelse af beløb til udbygning af det offentligt 
stinet i 1997 og 1998.

Spildevandsanlæg.
Der henvises til forslag om nye aktiviteter i det 
administrative budgetoplæg af 10.06.94

Dag og år
Formandens Blad nr.
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- optagelse af beløb til digitalisering af kloaknet
tet, med henblik på senere udbygning til GIS. Der 
er lavet beregninger på konsekvenserne heraf, på 
grundlag af det administrative oplæg hvor vandaf
ledningsafgiften er sat til I0.00kr/m3. og påi0.25kr/ 
m3.

- der skal afsættes beløb til udbygning af spilde
vandsanlæg i 1998.

Kloaktilslutningsbidrag - kr. 737.000
Mindre nyanlæg kr. 84.000
Olieudskiller og udlignings-
Bassiner kr. 1.500.000
Kontrolgennemgang af
Kloaknettet kr. 50.000
Nye boligområder kr. 737.000
Separering kr. 500.000
Slangerup renseanlæg kr.:2.500.000

Andet ?

c. Budgetforslag forsyningsvirksomheder:

Spildevandsanlæg
- Der foreslås afsat beløb til digitalisering af 
kloaknettet.

- Vandafledningsafgiften indstilles fastsat til
10,25 kr. pr m3 vandforbrug

Tømningsordning 
Normal tømning som 
indstillet administrativt kr. 170,32,
ekstra tømning til kr. 445,62
og ekstra m3 kr. 72,40.

Dagrenovation
Renovationsafgiften som indstille kr. 1.250,00

Der er taget budgetmæssigt højde for udbygning af 
den rød/grønne ordning til at omfatte samtlige hus
stande, med undtagelse af sommerhuse og enligt be
liggende ejendomme.

Dag og år
Formandens Blad nr.initia ler
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Lossepladser
Afgift til drift af container- og genbrugspladsen 
Lystrupvej og de rundt om i kommunen opstillede 
glas- og papircontainer som indstillet kr. 350,00

Olie- og kemikalieaffald 
Afgiften som indstillet kr. 50,00

00.01002 F2661 la

91. Afbrænding af haveaffald.

Med ændringen af Miljøministeriets bekendtgørelse nr. 
131 af 21. marts 1993 om bortskaffelse, planlægning 
og registrering af affald blev det forbudt at afbrænde 
affald i enhver form, idet affaldsafbrænding kun er til
ladt på dertil godkendte anlæg. Godkendte anlæg bety
der i denne sammenhæng godkendte i medfør af miljø
beskyttelseslovens kapitel 5 (særligt forurenende virk
somheder).

Bekendtgørelsen omfatter også haveaffald, men der er 
hjemmel til at kommunalbestyrelsen i et regulativ kan 
bestemme, at det er tilladt at afbrænde haveaffald. 
Regulativet kan indeholde nærmere bestemmelser om 
hvordan afbrændingen skal foregå.

Siden bekendtgørelsens ikrafttræden 1. april 1993 har 
der kun været et mindre antal sager om afbrænding. De 
mest alvorlige har drejet sig om afbrænding af er
hvervsaffald. Håndhævelsen af reglerne skønnes ikke at 
have medført en ekstra arbejdsbyrde for såvidt angår 
haveaffald.

Håndhævelsen sker ved henstillinger om at slukke af
brændingen. Det har ikke været nødvendigt at meddele 
skriftlige forbud mod afbrændinger af haveaffald.

I Slangerup Kommunes affaldsplan 1991-1994 er det 
en målsætning, at størsteparten af den organiske del af 
affaldet skal behandles biologisk, enten ved komposte
ring eller i biogasanlæg.
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Fra Institutionen Højagergaard er der indkommet en 
ansøgning om tilladelse til afbrænding af haveaffald og 
grenaffald. Ansøgningen giver anledning til at udvalget 
træffer en principiel afgørelse om afbrænding af have
affald.

Det indstilles, at muligheden for at lave et regulativ ik
ke benyttes, idet de nuværende bortskaffelsesmulighe
der anses for tilstrækkelige samt, at afbrænding vil væ
re i strid med de vedtagne målsætninger for affalds
håndtering i Slangertip Kommune

07.00P24 F6677 thj

92. Fremtidige indsamlingssystemer for dag
renovation.

Valg af det fremtidige indsamlingssystem inden den 
rød-grønne affaldsordning udvides endeligt til at omfat
te alle husstande.

Inden den videre udbygning af den rød-grønne affalds
ordning skal der ske en afklaring af hvordan indsam
lingssystemet skal se ud i fremtiden. Dette er delvis en 
konsekvens af at der stilles arbejdsmiljømæssige krav 
til affaldsbeholdere og indsamlingssystemer. Arbejds
tilsynets retningsslinier findes i sagen, men summarisk 
kan det nævnes, at der stilles krav om, at spandene for
synes med hjul på mindst 250 mm i diameter, samt at 
håndtagene flyttes til en ergonomisk korrekt position.

AFAV-bestyrelsen har i sit møde den 15. april 1994 
indstillet at det nuværende spandesystem fortsætter i en 
ændret form, samt at det suppleres med 2-sækkesysle- 
met. Ændringen, der skyldes de arbejsdmiljøinæssige 
krav, vil indebære at brugerne skal sætte spandene ud 
til fortovskant eller kørebanekant inden tømning. Efter 
tømning vil spanden blive kørt ind på grunden 
(indenfor skel) af renovatøren.
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Denne løsning vil indebære,

- at brugerne ikke pålægges yderligere omkostninger til 
nye opsamlingsbeholdere.

- at affaldet vil blive indsamlet i dagtimerne.

-at ordningen vil føles som en serviceforringelse i for
hold til den eksisterende ordning.

-at brugerne ikke længere skal foretage snerydning 
frem til spandenes standplads.

Hvis det nuværende serviceniveau med afhentning af 
spandene på standplads og returnering efter tømning 
skal bibeholdes, vil der kræves nye opsamlingsbeholde
re og en mere mandskabskrævende indsamlingsord
ning. Herudover skal leasingkontrakten på de eksiste
rende spande frikøbes. Det skønnes, at der vil blive tale 
om en omkostningsforøgelse på 20-30%, som skal på
lægges renovationsafgiften.

Der vil være mulighed for at udforme takstsystemet så 
brugerne kan betale sig til en bedre service.

2-sækkesystemet synes ikke at være velegnet til 
Slangerup, idet det fortrinsvis er ejendomme i landzone 
samt Øparken, Uvelse Have og Damtofteparken, der 
skal tilsluttes det rød-grønne spandesystem, ialt ca. 863. 
Herudover er der rød-grøn ordning med røde spande og 
grønne poser i Kongensgade/Hillerødvej-området. I 
disse områder skal der således suppleres med grønne 
spande, ialt ca. 700.

I budgettet for 1995 er det estimeret, at overgangen til 
fuld dækning af den rød-grønne ordning med spandesy
stem medfører en stigning i renovationsafgiften fra kr. 
1150 pr. år til kr. 1250 pr. år.

Det indstilles, at udvalget over for Byrådet anbefaler 
løsningen med udbygning af det nuværende spandesy
stem under forudsætning af, at beholderen bringes til 
fortovskant af brugeren.

07.01.05P21 F6681 thj
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93. Overkørsel fra ejendommen Køben
havnsvej 1 til Brobæksgade.

Ejeren af ejendommen Københavnsvej 1 ønsker udkør
sel til Brobæksgade etableret. Ejendommen er i forbin
delse med etablering af rundkørslen blevet forsynet 
med ud-/indkørsel til denne, hvilket efter ejerens op
lysning har skabt problemer i form af utilstrækkelige 
arealer til betjening af virksomhedens kunder.

Efter udtalelse fra politiet er ansøgning om overkørsel 
til Brobæksgade blevet afvist, hvilket ejeren ikke er til
freds med.

Sagen har været forelagt til drøftelse i Teknisk Udvalg 
den 1. juni 1994, pkt. 74, hvor man vedtog ikke at 
kunne godkende overkørsel til Brobæksgade af 
trafiksikkerhedsmæssige grunde, dog var Teknisk 
Udvalg indstillet på at se på sagen, såfremt udkørslen 
over Brugsens ejendom bortfalder, og hvis der skulle 
opstå presserende behov.

På baggrund af udvalgets vedtagelse 1. juni 1994 har 
advokatfirmaet Steen Hermann Thomsen på mekaniker 

vegne fremsat krav om erstatning på kr.
150.000.

Efter vejbestyrelseslovens §56 skal krav om erstatning i 
forbindelse med ekspropriationsindgreb indbringes for 
taksationskommissionen, såfremt kommunen ikke kan 
tiltræde erstatningskravet.

Da der ikke er tale om erstatning i forbindelse med 
ekspropriationer er Trafikministeriet anmodet om, at 
oplyse om sagen kan/skal indbringes for taksations
kommission.

Det indstilles,
at erstatningskravet afvises,
at sagen indbringes for taksationskommissionen for 
Frederiksborg Amt såfremt det er muligt, i modsat fald 
må sagen rejses som civilretsligt søgsmål mod 
Slangerup Kommune.
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94. Høring lokalplan nr. 30 for Kvinderup.

På baggrund af at teknisk udvalg har afslået ansøgning 
om dispensation fra taghældningen på ejendommen 
matr.nr. 4k, Kvinderup, Kvinderupvej 5, blev det 
besluttet, at der skulle foretages høring i lokalplanens 
område.

Der er derfor foretaget høring blandt ejere af ejen
domme beliggende i lokalplanområdet, om mindre 
bygningers taghældning i området omfattet af lokalplan 
nr. 30 for Kvinderup.

På baggrund af høringsresultatet skal der tages stilling 
til hvorvidt lokalplanen skal ændres, så det bliver tilladt 
at opføre mindre bygninger med en taghældning 
mindre end de i lokalplanen angivne 45 - 50 °.

Da indsendelsesfristen er 1. august 1994, vil hø
ringsresultatet fremligge på mødet.

Det indstilles, at det indstilles til økonomiudvalget at 
der udarbejdes ændret lokalplan der tillader en lavere 
taghældning.

01.02.05.P22 F6685 dsh

95. Høring lokalplan nr. 27 for Sundbylille.

På baggrund af lokalplan nr. 27s bestemmelse om 
taghældninger, der er identisk med bestemmelse i 
lokalplan nr 30, (se punkt 94), og konkret sag om 
meddelselse om opførelse af bygning med mindre 
taghældning, er der foretaget høring blandt ejere af 
ejendomme beliggende i lokalplanområdet om mindre 
bygningers taghældning i området omfattet af lokalplan 
nr. 27 for Sundbylille.
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På baggrund af høringsresultatet skal der tages stilling 
til hvorvidt lokalplanens skal ændres, så det bliver 
tilladt at opføre mindre bygninger med en taghældning 
mindre end de i lokalplanen angivne 45 - 50 °.

Da indsendelsesfristen er 1. august 1994, vil hø
ringsresultatet fremligge på mødet.

Det indstilles, at det indstilles til økonomiudvalget at 
der udarbejdes ændret lokalplan, der tillader en lavere 
taghældning.

01.02.05P22 F6683 dsh

96. Høring lokalplan nr. 29 for Hørup.

På baggrund af lokalplan nr. 29s bestemmelse om 
taghældninger, der er identisk med bestemmelse i 
lokalplan nr 30, (se punkt 94), er der foretaget høring 
blandt ejere af ejendomme beliggende i lo
kalplanområdet om mindre bygningers taghældning i 
området omfattet af lokalplan nr. 29 for Hørup.

På baggrund af høringsresultatet skal der tages stilling 
til hvorvidt lokalplanens skal ændres, så det bliver 
tilladt at opføre mindre bygninger med en taghældning 
mindre end de i lokalplanen angivne 45 - 50 °.

Da indsendelsesfristen er 1. august 1994, vil hø
ringsresultatet fremligge på mødet.

Det indstilles, at det indstilles til økonomiudvalget at 
der udarbejdes ændret lokalplan, der tillader en lavere 
taghældning.

01.02.05.P22 F6684 dsh
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97. Fælles bestillingskontor for TAXI.

På borgmestermødet den 16. juni 1994, i bycirkel
samarbejdet i Frederikssundfingeren, blev der enighed 
om, at opfordre kommunerne til at vurdere om det ikke 
ville være hensigtsmæssigt, at der etableres et fælles 
bestillingskontor for Taxikørslen i kommunerne; Frede
rikssund, Gundsø, Jægerspris, Skibby, Slangerup, 
Stenløse og Ølstykke.

Målet med at etablere et fælles bestillingskonlor for 
Taxikørslen er følgende:

• at opnå en bedre kundebetjening, bl.a. ved at gøre 
taxibetjeningen lettere tilgængelig.

• at opnå en bedre udnyttelse af det til rådighed væren
de materiel.

• at vognmændene i samarbejde med kommunerne kan 
etablerer driftsplaner, der sikrer en optimal drift og giv
er vognmændene en bedre driftsøkonomi.

• at kommunerne fastsætter antallet af bevillinger i for
hold til behovet, efter drøftelse med vognmændene.

Der er skrevet til Knud Romanovski om en holdning til 
det fælles bestillingskontor. Svar fra Knud Romanovski 
vil foreligge på mødet.
Knud Romanovski har tidligere givet udtryk for en vis 
skepsis over for det store samarbejde, hvorimod et 
samarbejde mellem et færre antal kommuner havde 
større interesse.

Frederikssund og Ølstykke Taxa arbejder på etablering 
af en fælles hyrevognsordning for de to kommuner, og 
Frederikssund kommune forespørger om Slangerup er 
interesseret i at gå med i samarbejdet.

Indstilling,
Fremlægges til drøftelse.
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98. Buresøudvalgets Regnskab for 1993 og - 
Budgetforslag 1995-1998.

Buresøudvalget fremsender regnskab for 1993 og - 
budgetforslag for 1995-1998.

Brugerbetaling er uændret fra tidligere år og udgør 
25.000 kr. fra hver af de tilsluttede kommuner.

Indstilling:
Regnskabet for 1993 indstilles godkendt.

Budgetforslaget for 1995-1998 indstilles godkendt 
under forbehold af endelig vedtagelse af Slangerup 
kommunes budget for de pågældende år.

00.01 A15 F6690 dsh

99. Trafikplan for Slangerup.

På sidste udvalgsmøde blev bymidten drøftet. På 
baggrund af tilbud på 15.000 kr. fra Vejdirektoratet 
skulle der udarbejdes trafikplan. Tilbudet på de 15.000 
kr. dækker imidlertid kun en trafiksikkerhedsrevison, 
trin 2, af Brobæksgade/Kongensgade.

Der er derfor indhentet tilbud fra Vejdirektoratet på 
udarbejdelse af trafikplan for Slangerup. Tilbudet lyder 
på 120.000 kr.

Efterfølgende er Vejdirektoratet og Anders Nyvig A/S 
anmodetom tilbud på revision af trafikplan fra 1986.

/A

g
*z*4**tsy^

Tilbudene vil foreligge på mødet. 

Indstilling.
Fremlægges til drøftelse.

05.01.00P00 F6691 dsh
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100. Drivhus i landzone.

Steen Jensen søger på vegne af "Silkeisengens Venner" 
om tilladelse til opførelse af'et drivhus på 45 mI 2 på 
ejendommen matr. nr. 16 f Slangerup by, beliggende 
Ny Øvej 9.

Bygnings- og Planlægningsudvalget har den 29. okt 
1984 meddelt tilladelse til opførelse af en hytte på 10 
m2 til opbevaring af redskaber m.m. samt til overnat
ning i week-ends og lignende. Udvalget har herefter 
den 2. maj 1986 meddelt tilladelse til, at hytten blev 
udvidet til 20 m2, hvilket blev godkendt af
Hovedstadsrådet som landzonemyndighed.

Teknisk Forvaltning har i april 1988 efter ansøgning fra 
Steen Jensen godkendt, at der blev opført en ny hytte 
på 22 m2 i stedet for at udvide den eksisterende hytte, 
der så skulle nedrives.

Ved tilsyn den 26. juli 1994 konstateredes, at den god
kendte hytte på 22 m2 indnu ikke er færdig, og tilsyne
ladende er blevet lidt højere end angivet på den frem
sendte skitse (hytten er nu udstyret med kvist og tag
etage). Endvidere konstateredes, at den gamle hytte på 
10 m2 stadig står der, og at der dertil er opført et halv
tagsskur og 2 interimistiske drivhuse (stolpeskelet med 
vægge af plasticfolie og tag af PVC-bølgeplader).

Ejendommen har et areal på 8.290 m2 og er beliggende 
i landzone, og området er i kommuneplanen udlagt 
primært til landbrugsformål, og eventuelt til rekreativt 
område (S.F.4) med spejderhytter, nyttehaver og lig
nende aktiviteter samt beplantning. Det bestemmes 
endvidere, at området skal friholdes for anden bebyg
gelse end landbrugsbygninger, bygninger til oven
nævnte formål, samt mindre bygninger ( f.eks. toilet- 
bygninger, redskabs- og oplagsbygninger ) i forbin
delse med områdets anvendelse.

I den hidtidige sagsbehandling for ejendommen er der
lagt vægt på at begrænse byggeriet mest muligt, hvilket 
også har givet sig udslag i, at Hovedstadsrådet ved den 
seneste tilladelse af 15. august 1986 lod tinglyse en 
servitut, der begrænser hyttens anvendelse til opbeva
ring af redskaber og lignende samt til kortvarige op
hold.

Dag og år Formandens
initialer
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Det indstilles, at man i fortsættelse af 
Hovedstadsrådets linie, samt med henvisning til den 
hidtidige meget langsomme byggetakt og opførelsen af 
ikke godkendte småskure m.m. fremsender sagen til 
behandling hos Frederiksborg amt i henhold til 
Planlovens § 35 uden anbefaling, og med anmodning 
om at amtet meddeler påbud om lovliggørelse af de 
konstaterede ulovlige forhold.

01.03.03G01 mn

101. Nedlæggelse af bolig.

Arkitekt Erik Schaadt søger på vegne af ejerne af 
"Kirkebakkegård", Lindholmvej 17, om tilladelse til 
nedlæggelse af en bolig i forbindelse med ombyg
ningsarbejder.

Den pågældende bolig blev oprindeligt godkendt som 
kontor, men overgik efterhånden til bolig, som i forbin
delse med ejerskifte blev godkendt af Bygnings- og 
Planlægningsudvalget den 10. maj 1989.

Ejendommen har 3 boliger, een i stuehuset og to i den 
østlige længe, adskilt af en portåbning. Ved den projek
terede ombygning inddrages portrummet til beboelse, 
hvorved de to boliger i østlængen sammenlægges til 
een. De to boliger på henholdsvis 88 m2 og 103 m2 vil 
sammen med portrummet på 24 m2 udgøre en bolig på 
223 m2.

Det indstilles, at meddele tilladelse til det ansøgte.

03.01.03G01 mn



SLANGERUP KOMMUNE
Teknisk Udvalg

102. Ændring af varmeforsyningsplan.

Energiministeriet pålægger ved skrivelse af 6. maj 
1994, i medfør af varmeforsyningslovens § 14, stk 2, 
jvf. § 3, kommunerne at nedlægge forbud mod 
etablering af elopvarmning i både eksisterende og ny 
bebyggelse i områder, der er eller bliver udlagt til 
kollektiv varmeforsyning.

Byrådet vedtog den 1. oktober 1980 et forbud mod el
opvarmning i ny bebyggelse i byzone. Den 25. januar 
1989 vedtog Byrådet efter pålæg fra Energiministeriet, 
at forbudet skulle gælde ny bebyggelse i områder, der i 
varmeforsyningsplanen er udlagt til naturgasforsyning.

Det indstilles, at der nedlægges forbud mod etablering 
af elopvarmning i eksisterende bebyggelse i områder, 
der i varmeforsyningsplanen er udlagt til natur- 
gasforsyning dvs. energidistrikterne 11, 12, 13, 14, 15, 
20, 21, 30 og 31.

Byrådets forbud af 25. januar 1989 ophæves ikke, og 
Teknisk Udvalgs beslutning af 8. januar 1986 om at 
lavenergihuse kan fritages for forbudet mod etablering 
af elopvarmning kan fortsat opretholdes.

13.03.00P15 mn

103. Bebyggelsen Kirketorvet/Møllestræde.

På baggrund af et vilkår i byggetilladelsen fremsender 
landskabsarkitekt Henrik Fog-Møller på vegne af 
Danske Funktionærers Boligselskab foreløbigt projekt 
til indretning af friarealer for bebyggelsen Kirketorvet / 
Møllestræde.

Projektet blev gennemgået på et møde på rådhuset den 
21. juli 1994 og forløbet heraf fremgår af et 
mødereferat udarbejdet af Niels Lutzen. Referatet og 
projektet ligger i sagen.
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På mødet aftaltes endvidere, at Henrik Fog-Møller 
udarbejder projekt til retablering / ændring af 
Møllestræde i samarbejde med Niels Lutzen.

Det indstilles, at det foreløbige forslag af 25.06.1994 
med de ændringer, der fremkom på teknikermødet den 
21. juli 1994, kan lægges til grund for den videre 
planlægning af udenomsarealerne, herunder 
forhandling med advokat Allan F. Nielsen og ejerne af 
FAKTA-ejendommen.

02.01.00G01 mn

104. Parabol på Øvejsudstykningens fællesan
tenne.

Øvejsudstykningens grundejerforening har forespurgt, 
hvor stor tilslutningen skal være for at få opsat en pa
rabolantenne på den eksisterende antennemast.

Slangerup Kommune er anlægsejer og har således 
hjemmel til at vedtage en opsætning af parabolantenne.

Byrådet har indgået aftale med EFFO om, al de kan 
overtage eksisterende fællesantenneanlæg og slutte 
dem til hybridnettet, hvis grundejerforeningen/grund- 
ejere ønsker det.

EFFO har nu påbegyndt udvidelse af kabelnettet ud ad 
Øvej/Vinkelvej mod Banevænget og har i den forbin
delse fremsendt tilbud om tilslutning til hybridnet til 
Øvejsudstykningens grundejerforening.

Grundejerforeningen har ikke medlemspligt ifølge ser
vitutterne og så vidt vides, er det under halvdelen af 
grundejerne, der er medlemmer.

Grundejerforeningen har efter modtagelsen af tilbudet 
nedsat et antenneudvalg på deres generalforsamling 
den 23. marts 94. Antenneudvalget har rundsendl el 
spørgeskema angående forhåndsinteresse om hen
holdsvis satellitprogrammer og kabel-tv.
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Spørgeskemaet er udsendt til alle 71 parceller, og der 
er kommet besvarelse fra 50 parceller. Dette svarer til 
70% af de adspurgte.

Fordelingen er som følger:
15 parceller ønsker ingen ændringer
28 parceller ønsker udvidelse med 5 satellitprogrammer
1 parcel ønsker "grundpakke" (hybridnet)
6 parceller ønsker "fuld pakke" (hybridnet)

Fællesantennen er idriftsat i 1972, men ifølge Siemens 
vil det være muligt at opsætte en parabol uden kabel
ændringer, således at det kun er i hovedstationen, der 
skal foretages ændringer. Prisen for en parabol vil væ
re ca. 100.000 kr. excl. moms.

Til sammenligning kan oplyses at tilslutning til hybrid
net koster for henholdsvis grundpakke og fuld pakke 
kr. 3.000,- og 4.600.

Grundejerne betalte for 1993 kr. 359,80 årligt for drift 
af det nuværende anlæg. På grund af anlæggets alder 
kan det forventes at udgifterne til driften vil blive stør
re de næste år og er der samtidig grundejere, der til
slutter sig hybridnettet, vil der blive færre om at betale 
til driften.

Som det ser ud i øjeblikket er der ikke overvejende 
flertal for hverken tilslutning til parabol eller hybrid
net. De grundejere, der ikke har besvaret spørgeske
maet, må betragtes som parceller, der ikke ønsker æn
dringer.

Det indstilles, at meddele Øvejsudstykningens grund
ejerforening, at så længe der ikke er overvejende flertal 
for opsætning af en parabol, vil Slangerup Kommune 
ikke gå ind for, at der opsættes parabol med til
slutningspligt for samtlige parceller.

13.10.03G01 F6680 lian
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105. Nedlæggelse af fællesantenneanlægget, 
Kongshøjparken.

Det kommunale fællesantenneanlæg, Kongshøjparken 
er efterhånden nedslidt, og da det i maj ikke var muligt 
at se Sverige, blev det konstateret, at det vil være nød
vendigt at udskifte nogle dele i hovedstationen, hvis 
det fremover skal være muligt at se Sverige.

Reparationen vil beløbe sig til ca. 10.000 kr. og de re
sterende 17 ejendomme tilsluttet til fællesantennean
lægget blev derfor tilskrevet, om de ønskede at la repa
reret antennen.

8 ejendomme har besvaret vores henvendelse. En ejen
dom ønsker at bibeholde antenne som den er. De reste
rende 7 ejendomme har afmeldt fællesantennen.

Der er således kun 10 tilsluttede ejendomme pr. 
31.12.1994 af de oprindelige 162 ejendomme.

Antallet af abonnenter er nu så lille, at det vil være 
nødvendigt at nedlægge fællesantennen.

De resterende 10 tilsluttede ejendomme kan vælge en
ten at benytte stueantenne, antenne i tagrum eller para
bolantenne opstillet i haven, idet opsætning af antenne 
udvendigt på husene ikke kan tillades efter servitut
terne.

Det indstilles, at det udmeldes, at fællesantenne
anlægget Kongshøjparken vil blive nedlagt pr. 1. okto
ber 1994.

13.10.01 GO 1 F6696 lian
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108. Byggeri Rådhusstræde 1-5.

har den 1. august 1994 mundt
ligt gjort indsigelse mod byggeriet Rådhusstræde 1- 
5, idet bygningen bliver højere end vist på det pro
jekt, som var til nabohøring.

Nybygningen er ikke fysisk højere end det god
kendte projekt, men forskellen mellem 
nybygningen og den eksisterende bygning forøges 
højdemæssigt med ca. 40 cm, hvilket medfører en 
ændring i forhold til det godkendte projekt.

Sagens forløb fremgår af vedlagte notat.

Det indstilles :
at godkende de nuværende højdeforhold, idet 

byggeriet på nuværende tidspunkt ikke kan 
bringes i overensstemmelse med de indbyr
des højdeforhold som beskrevet på de i for
bindelse med byggetilladelsen godkendte 
tegninger.

02.02.00.G01 F 6702 mn
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Efter ordinært Teknisk Udvalgs møde

TEMADRØFTELSE 

STIER + STIBELYSNING.

Som oplæg til temadrøftelsen er der udarbejdet kort i 
1:10.000 med registrering af eksisterende stier.

Der har de senere år været afsat 100.000 kr årligt på 
budgettet. I budgetperioden er der afsat 104.000 kr år
ligt til og med 1996.

I kommuneplanen er der lagt op til at indsatsen koncen
treres om at skabe bedre sammenhæng i det eksiste
rende stinet. Derudover er der lagt op til at få forbedret 
belægningerne, således at stierne i byerne forsynes med 
fast belægning og på landet en overfladebehandling 
med afrundede sten.

Der foreligger henvendelser fra:

• Danmarks Naturfredningsforening, med forslag til 
forbedring af stinettet.

• i om forslag til sti ved Krat
gården.

« om manglende
fortov på Lystrupvej.

Stibelysning
Endelig ønskes der fastlagt principper og målsætning 
forstibelysning i kommunen.
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Der lægges op til:

at stier til rekreative fonnål ikke har belysning.




